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Z Á P I S N I C A 

 

z 10. zasadnutia Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice-Dargovských hrdinov, 

konaného dňa  20. 03. 2024  

___________________________________________________________________________ 

 

Hodina začatia       :  15. 30 hod. 

Hodina ukončenia  :  17. 15 hod. 

Miesto konania      :  zasadačka miestneho úradu, Povstania českého ľudu 1, Košice 

Počet prítomných   :  podľa prezenčnej listiny 

 

1. O t v o r e n i e  

2. Voľba overovateľov zápisnice 

3. Voľba návrhovej komisie 

4. Bezpečnostná situácia v mestskej časti Košice-Dargovských hrdinov 

5. Informácia o činnosti kontrolóra mestskej časti 

a) Kontrola plnení uznesení MiZ MČ Košice-DH 

b) Správa kontrolóra o činnosti za rok 2023 

c) Správa kontrolóra o kontrolnej činnosti od 20. 12. 2023 

d) Správa o kontrole prevodov nehnuteľného majetku za rok 2023 

6. Zásady odmeňovania poslancov MiZ MČ Košice-DH – zmeny a doplnenia 

7. Personálne otázky 

8. Informácia o príprave VZN o symboloch MČ KE-DH 

9. Interpelácie 

10. Diskusia 

11. Záver 

 

 

K bodu 1       

     10. zasadnutie Miestneho zastupiteľstva MČ Košice–Dargovských hrdinov otvoril 

a prítomných privítal starosta MČ, PhDr. Dominik Babušík. Konštatoval, že je prítomných 12 

poslancov, miestne zastupiteľstvo je uznášania schopné. Zároveň ospravedlnil poslanca Jána 

Sekáča z meškania. 

 

Poslanci hlasovali o predloženom návrhu programu rokovania. 

 

Uznesenie: Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Dargovských hrdinov 

 

s c h v a ľ u j e    

zverejnený program 10. zasadnutia Miestneho zastupiteľstva mestskej časti  

Košice-Dargovských hrdinov. 
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Hlasovanie:  za 12, proti 0, zdržal sa 0, uznesenie bolo schválené. 

 

 

K bodu 2 a 3 

Za overovateľov zápisnice boli navrhnuté poslankyne Zuzana Antošová a Jana Rubická 

Za členov návrhovej komisie boli navrhnutí poslanci Ľubor Kalafus, František Vaľko a Marek 

Štefanisko. 

 

Uznesenie:  Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Dargovských hrdinov 

  v o l í  

 

a) za overovateľov zápisnice z  10. zasadnutia MiZ MČ Košice-DH poslankyne:   

Zuzanu Antošovú a Janu Rubickú,       

b) členov návrhovej komisie poslancov: Ľubora Kalafusa, Františka Vaľka a Mareka 

Štefaniska.    

 

Hlasovanie:  za 12, proti 0, zdržal sa 0, uznesenie bolo schválené. 

 

 

K bodu 4 

 

Starosta PhDr. Dominik Babušík ospravedlnil z neúčasti na zasadnutí zástupcu riaditeľa 

Obvodného oddelenia štátnej polície.  

Poslanec František Vaľko sa pýtal na pohyb bezdomovcov na našom sídlisku a ich prípadné 

zdržiavanie sa v jednotlivých lokalitách. 

Veliteľ mestskej polície uviedol, že neevidujú zvýšený pohyb a situáciu monitorujú. 

Starosta doplnil, že sme boli sme úspešní pri získaní finančných prostriedkov z grantu pre 

Miestne občianske a preventívne služby. Jedná sa o štyroch nových zamestnancov na plný 

úväzok na 2,5 roka od 1. marca 2024. Ich hlavnou náplňou práce je poskytovanie asistenčných 

služieb a podpora informovanosti obyvateľov patriacich k marginalizovanej rómskej komunite. 

A tiež dohľad nad ochranou verejného poriadku. 

 

Počas diskusie sa dostavil na zasadnutie poslanec Ján Sekáč. 

 

Poslanec Vladislav Stanko sa informoval o postupe polície pri nedodržaní zákazu státia na 

chodníkoch autami. 

Veliteľ mestskej polície odpovedal, že momentálne sa takéto porušenia riešia napomenutím. 
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Poslanec Roman Križalkovič sa pýtal na situáciu s vyberaním kontajnerov obyvateľmi 

jazdiacich na autách s inými EVČ ako KE. 

Veliteľ mestskej polície uviedol, že takéto prípady neboli hlásené. 

Starosta doplnil, že táto problematika bude taktiež monitorovaná a riešená cez „občianske 

hliadky“. 

Poslanec Eduard Valkovský požiadal do najbližšieho stretnutia o stanovisko štátnej polície 

k situácii s odstránením neplatných dopravných značiek resp. ich nahradením platnými. 

 

 

Uznesenie: Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Dargovských hrdinov 

 

b e r i e   n a   v e d o m i e   

 

a) Správu o činnosti stanice MsP východ o stave verejného poriadku za obdobie od  

13. 12. 2023 do 15. 3. 2024, 

 

b) Správu o stave bezpečnostnej situácie v služobnom obvode Obvodného oddelenia 

PZ Košice-DH od 1. 1. 2024 do 6. 3. 2024. 
 

Hlasovanie:  za 13, proti 0, zdržal sa 0, uznesenie bolo schválené. 

 

 

K bodu 5 

K predloženému návrhu uznesenia Informácia o činnosti kontrolóra mestskej časti diskusia 

neodznela. 

 

Uznesenie: Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Dargovských hrdinov 

 

b e r i e   n a   v e d o m i e   

 

a) Kontrolu plnenia uznesení Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice  

Dargovských hrdinov zo dňa  20. 12. 2023, 

 

b) Správu kontrolóra o činnosti za rok 2023, 

 

c) Správu kontrolóra o kontrolnej činnosti od  15. 12. 2023, 

 

d) Správu o kontrole prevodov nehnuteľného majetku za rok 2023. 

 

 

Hlasovanie:  za 13, proti 0, zdržal sa 0, uznesenie bolo schválené. 
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K bodu 6  

Starosta ozrejmil návrh uznesenia, podstatou ktorého je, rátanie počtu ospravedlnených 

neúčastí na jednotlivé MiZ a to aj v prípade viacerých zasadnutí v jednom mesiaci.  

Vedúci právneho oddelenia Mgr. Jaroslav Suleň doplnil, že pri čerpaní PN, ak poslancom ich 

ošetrujúci lekár povolí fyzické vykonávanie poslaneckého mandátu, im bude odmena vyplatená 

v plnej výške. 

 

Uznesenie: Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Dargovských hrdinov 

 

a) s c h v a ľ u j e   

dodatok č. 4  k  Zásadám odmeňovania poslancov Miestneho zastupiteľstva mestskej časti 

Košice-Dargovských hrdinov zo dňa 1. 12. 2014,  prijatého uznesením MiZ MČ Košice 

Dargovských hrdinov č.5/2014, v znení neskorších dodatkov č. 1 až  3 s účinnosťou  od 1. 4. 

2024  so zapracovanými zmenami. 

 

b) s p l n o m o c ň u j e       

starostu mestskej časti Košice-Dargovských hrdinov na vydanie úplného znenia Zásad 

odmeňovania poslancov Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice-Dargovských hrdinov 

za výkon funkcie zo dňa 1. 12. 2014 so zapracovaním schválených zmien a doplnení.    

 

Hlasovanie:  za 13, proti 0, zdržal sa 0, uznesenie bolo schválené. 

 

 

K bodu 7 

Starosta informoval o vzdaní sa členstva v komisii sociálnej, kultúry a športu neposlanca 

Tomáša Srebalu a vzdanie sa funkcie sobášiaceho poslanca Mariána Sidora. Taktiež upozornil 

na častú neúčasť niektorých poslancov v jednotlivých komisiách.  

Poslanec Kalafus sa pýtal na možnosť zúčastňovania sa na komisiách formou on-line.  

Starosta sa vyjadril, že sa nebráni takejto možnosti pokiaľ by to bol v poriadku po právnej 

stránke. 

Hlasovanie o pozmeňujúcom návrhu predsedníčky sociálnej komisie, kultúry a športu pani 

Zuzany Antošovej. 

Pozmeňujúci návrh: Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Dargovských hrdinov 

a) berie na vedomie vzdanie sa členstva 

neposlanca Tomáša Srebalu z komisie sociálnej, kultúry a športu s účinnosťou od           

1. 4. 2024.  
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Hlasovanie:  za 13, proti 0, zdržal sa 0, uznesenie bolo schválené. 

 

Hlasovanie o uznesení so zapracovanými zmenami. 

Uznesenie: Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Dargovských hrdinov 

 

a) b e r i e  n a   v e d o m i e    

 
vzdanie sa členstva neposlanca Tomáša Srebalu z komisie sociálnej, kultúry a športu 

s účinnosťou  od 1. 4. 2024, 

 

b) b e r i e   n a   v e d o m i e  
 

vzdanie sa funkcie sobášiaceho poslanca, Mariána Sidora dňom 8. 3. 2024.   

 

Hlasovanie:  za 13, proti 0, zdržal sa 0, uznesenie bolo schválené. 

 

K bodu 8 

Starosta zhrnul informáciu o príprave VZN o symboloch mestskej časti. V zásade ide o to, aby 

iné inštitúcie a organizácie nepoužívali erb resp. vlajku MČ v rozpore s dobrými mravmi. Aj 

ostatné mestá a obce vyžadujú takýto formálny súhlas, aby mohli používať symboly MČ. 

Poslanec Vladislav Stanko navrhol, aby pri opakovanom nepovolenom použití symbolov MČ 

rovnakým subjektom požadovala MČ finančné odškodnenie. 

Poslanec Roman Križalkovič tlmočil súhlasné stanovisko zo zasadnutia Rady starostu prijať 

takéto VZN. 

 

 

  Uznesenie:  Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Dargovských hrdinov 

 

    b e r i e   n a   v e d o m i e  

   informáciu o príprave VZN o symboloch MČ KE-DH. 

 

Hlasovanie:  za 13, proti 0, zdržal sa 0, uznesenie bolo schválené. 

 

 

K bodu 9 

Poslanec Ľubor Kalafus sa pýtal na nevyužívané novinové stánky a ich ďalšie možné využitie.  

Starosta uviedol, že vlastníkmi novinových stánkov sú súkromné osoby. Pozemky, na ktorých 

tieto stánky stoja si prenajímajú od mesta Košice. 

Poslanec Eduard Valkovský požadoval obnovenie vodorovného značenia v lokalite Kurská 

ulica.  
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Poslanec Ján Sekáč sa pýtal na možnosť získania správy o oprave výtlkov v mestskej časti a o  

znečistení na verejných priestranstvách. 

Starosta: poriadok v mestskej časti má v kompetencii mesto Košice, ktorú zverilo Správe 

mestskej zelene. Naša MČ si vypomáha aktivačnými pracovníkmi, ktorých má na starosti 

oddelenie životného prostredia.  

Vedúci oddelenia životného prostredia PhDr. Erik Stiborek poukázal na veľmi slabú pracovnú 

morálku aktivačných pracovníkov, keďže dávku v hmotnej núdzi dostanú všetci bez ohľadu na 

skutočnosť, že si ju neodrábajú, ako aj na ich nízky počet.  

Poslanec Kalafus poukázal na málo viditeľné umiestnenie orientačnej tabule označujúcej 

Miestny úrad a pýtal sa možnosť pridania označenia MČ v už existujúcich označníkoch.  

Starosta uviedol, že sa plánuje doplnenie týchto označení skôr vo vnútro-blokových priestoroch  

mimo hlavného ťahu. 

Interpelácie neboli podané písomne. 

 

K bodu 10 

Hlasovanie o návrhu, o možnosti vystúpenia verejnosti v diskusii. 

Hlasovanie:  za 13, proti 0, zdržal sa 0 

Za verejnosť vystúpil s otázkou pán Cmoreň: pýtal sa nefunkčný novinový stánok, ktorý slúžil 

na predaj kvetov a na neupravený trávnatý porast v okolí pošty. 

Starosta uviedol v súvislosti okolím pošty, že tieto pozemky sú súkromných vlastníkov 

a minulý rok im boli mestskou časťou zasielané listy s výzvou o úpravu predmetných 

trávnatých porastov. Po nevykonaní úprav môže mestská časť kontaktovať okresný úrad, ktorý 

môže opätovne vyzvať na nápravu alebo uložiť pokutu. 

Pán Plavčan: - neuprataný odpad zo strihania živých plotov na Krosnianskej 27 

                      - prepadnutý spojovací chodník od vežiaku č. 6 na Zupkovej ulici 

                      - poukázal na povinnosť aby jednotlivé komisie miestneho úradu mali za členov                          

aj neposlancov. Starosta uviedol, že MČ má túto povinnosť splnenú.  

Počas diskusie odišiel poslanec Vladislav Stanko. 

Poslanec Marek Štefanisko sa pýtal na aktuálny status neziskovej organizácie. Starosta avizoval 

stretnutie na 10. 04. 2024.  

Poslanec Matúš Novák sa pýtal na odcudzené lampy na  prepojovacom chodníku medzi ulicami 

PČL a Postupimskou a apeloval na ich náhradu. Starosta podal trestné oznámenie na 

neznámeho páchateľa. Taktiež sa dopytoval na doplnenie osvetlenia na hlavnom ťahu. 

Ľubor Kalafus sa pýtal na park pri DH 8 – starosta zo Správy mestskej zelene prišla ponuka na 

projekt výsadby. Okrem toho v parku pribudne knihobúdka, šachový stôl a verejné wifi 

Roman Križalkovič sa pýtal do akých  grantových výziev je momentálne zapojená MČ. 
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Starosta  - bola otvorená nová grantová výzva na doplnenie defibrilátorov v MČ 

               - cez neziskovú organizáciu sme sa zapojili do výzvy SPP na šport, kde si vieme          

                 refundovať naklády napr. na Family Sport Day 

               - zapojili sme sa taktiež do projektu na opatrovateľskú službu. 

Požiadal poslancov o prípadné návrhy na oceňovanie osobností mestskej časti do 14. 04. 2024. 

Pozval poslancov, na opätovné vrátenie sa k tradícii oceňovania učiteľov, ktoré sa bude konať 

26. 03. 2024.   

 

  

     Po vyčerpaní bodov programu rokovania starosta mestskej časti PhDr. Dominik Babušík 

poďakoval prítomným za účasť  a zasadnutie Miestneho zastupiteľstva MČ Košice-DH ukončil.  

 

 

 

 

 

 

 

 

      ............................................                                               ................................................ 

          PhDr. Dominik Babušík, v. r.                                    PhDr. Peter Derevjaník, PhD., v. r.   

                      starosta                                                                         prednosta MÚ 

 

 

 

Overovatelia : Mgr. Jana Rubická, v. r.  

                        JUDr. Zuzana Antošová, PhD., v. r.                     
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